
GÁVAVENCSELLŐ Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-
testületének 2022. július 20-án 15.00 órától megtartott rendkívüli nyílt ülésének 
 
 

 
TÁRGYSOROZATA 

 
 

1. Előterjesztés a Magyar Államkincstár ÖPSZEF/1061-12/2022. számú, 
334/2020UTÓ ellenőrzés számú ellenőrzési jelentésének elfogadására  
Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök 

2. Előterjesztés a Sváb Ligetbe szalonnasütő vásárlására 
Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök 
 

3. Előterjesztés az augusztus 27-ei regionális német nemzetiségi találkozó 
kiadásainak megbeszélésére 
Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök 
 

4. Előterjesztés a Svábház látogatásához belépődíj tervezésére 
Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök 
 

5. Előterjesztés a Svábház felújítási munkálatok utáni rendbetételhez tisztítószer és 
festék vásárlására 
Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök 
 

6. Előterjesztés a két ülés között eltelt időszakban történt eseményekről 
Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök 
 

7. Előterjesztés kereszt átadó a családi nap és a közmeghallgatás időpontjának 
meghatározására 
Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök 
 

8. Előterjesztés a Sváb Ligetbe hűtőszekrény vásárlására 
Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök 
 

9. Egyebek 

 
Gávavencsellő, 2022. augusztus 2. 
 
 

Rusz Péterné Csisztu Miklósné 
jegyzőkönyv-hitelesítő elnök 
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Jegyzőkönyv 

 
Készült: Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-
testületének 2022. július 20-án 1500 órától megtartott rendkívüli nyílt ülésén. 
 
Az ülés helye: Gávavencsellői Közös Önkormányzati Hivatal székhelye: Gávavencsellő, 
Petőfi u. 1. Jegyzői iroda 
 
Az ülés ideje: 2022. július 20. 1500 óra 
 
Jelen vannak:  Csisztu Miklósné elnök 
    Danku Károlyné elnökhelyettes 
    Dezső Zoltánné  

Danku Károly 
    Rusz Péterné 

képviselők 
 
Tanácskozási joggal meghívottak: Bakos Tóth Ildikó jegyző, Berecz János 
polgármester 
 
Tanácskozási joggal megjelentek: Bakos Tóth Ildikó jegyző 
 
Csisztu Miklósné elnök: Megnyitotta az ülést és megállapította, hogy a képviselő-testület 
határozatképes, mivel 5 tagja jelen van. Javaslatot tett az ülés napirendjére a 
meghívóban foglaltak szerint.  
 
Szavazás: a Képviselő-testület 5 igen szavazattal egyhangúlag a napirendet elfogadta és 
az alábbi határozatot hozta: 
  

Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat 
Képviselő-testületének 

46/2022.(VII.20.) határozata 
az ülés napirendjének elfogadásáról 

 
Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a 
2022. július 20-i ülésének napirendjét a meghívóban foglaltak alapján az alábbiak 
szerint elfogadta: 
 

1. Előterjesztés a Magyar Államkincstár ÖPSZEF/1061-12/2022. számú, 
334/2020UTÓ ellenőrzés számú ellenőrzési jelentésének elfogadására  
Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök 

2. Előterjesztés a Sváb Ligetbe szalonnasütő vásárlására 
Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök 
 

3. Előterjesztés az augusztus 27-ei regionális német nemzetiségi találkozó 
kiadásainak megbeszélésére 
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Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök 
 

4. Előterjesztés a Svábház látogatásához belépődíj tervezésére 
Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök 
 

5. Előterjesztés a Svábház felújítási munkálatok utáni rendbetételhez tisztítószer és 
festék vásárlására 
Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök 
 

6. Előterjesztés a két ülés között eltelt időszakban történt eseményekről 
Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök 
 

7. Előterjesztés kereszt átadó a családi nap és a közmeghallgatás időpontjának 
meghatározására 
Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök 
 

8. Előterjesztés a Sváb Ligetbe hűtőszekrény vásárlására 
Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök 
 

9. Egyebek 

 
 

Csisztu Miklósné elnök: Jegyzőkönyvhitelesítőnek javasolta Rusz Péterné képviselőt.  
 
Rusz Péterné képviselő: a jelölést elfogadta. 
 
Csisztu Miklósné elnök: szavazásra bocsátotta a jegyzőkönyv-hitelesítőre tett javaslatot. 
 
Szavazás: a Képviselő-testület 5 igen szavazattal egyhangúlag a jegyzőkönyv-hitelesítőt 
megválasztotta. 
 

Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat 
Képviselő-testületének 

47/2022.(VII.20.) határozata 
jegyzőkönyv-hitelesítő megválasztásáról 

 
Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
jegyzőkönyvhitelesítőnek Rusz Péterné képviselőt választotta. 
 
1. Napirendi pont:  
Előterjesztés a Magyar Államkincstár ÖPSZEF/1061-12/2022. számú, 
334/2020UTÓ ellenőrzés számú ellenőrzési jelentésének elfogadására  
Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök 

 
Csisztu Miklósné elnök: Az utóellenőrzés során kiderült, hogy a számláknál még mindig 
gond van, azzal, hogy az önkormányzat neve nem jól szerepel a számlákon. Rövidíteni 
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sem szabad mondjuk úgy nem jó, hogy Német Nemzetiségi Önkormányzat, hanem a 
teljes neve kell, hogy Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat. A 
szolgáltatási számlákon a vízen az áram számlán rosszul volt bejegyeztetve.  
 
Bakos Tóth Ildikó jegyző: hiányosság volt még, hogy a 2021-es évre nem volt külön belső 
ellenőrzési terv, de az éven már ez is megvalósult, mert készült 2022 évi belső 
ellenőrzési terv, a működési támogatás felhasználását fogja a belső ellenőr ellenőrizni. A 
Kincstárral mindenben együttműködünk, igyekszünk a hiányosságokat pótolni, a 
hibákat korrigálni. 
 
Kérdések, vélemények: 
 
Kérdés, vélemény az előterjesztéssel kapcsolatban nem hangzott el, így az elnök 
szavazásra bocsátotta az ellenőrzési jelentés és az intézkedési terv elfogadását. 
 
Szavazás: a Képviselő-testület 5 igen szavazattal, egyhangúlag az előterjesztést 
elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 

Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat  
Képviselő-testületének  

48/2022.(VII.20.) határozata 
a Magyar Államkincstár ÖPSZEF/1061-12/2022. számú, 334/2020UTÓ ellenőrzés 
számú ellenőrzési jelentésének és az abban foglaltak végrehajtására intézkedési 

terv elfogadásáról 
 

Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a 
Magyar Államkincstár ÖPSZEF/1061-12/2022. számú, 334/2020UTÓ ellenőrzés számú 
ellenőrzési jelentését, valamint az abban foglaltak végrehajtására készült intézkedési 
tervet a határozat melléklete szerint elfogadja. 

Felkéri az elnököt és a jegyzőt, hogy az intézkedési tervet a költségvetési szerv vezetője, 
valamint a pénzügyi ellenjegyző aláírását követően a Magyar Államkincstár részére 
küldje meg. 

 
2. Napirendi pont:  
Előterjesztés a Sváb Ligetbe szalonnasütő vásárlására 
Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök 

 
Csisztu Miklósné elnök: Arra gondoltunk, hogy kaptunk az 50.000.- Ft-ot a Borsodiaktól, 
valamennyivel megpótolnánk és a Sváb Liget udvarára vásárolnánk egy szalonnasütőt. 
Mennyit gondoltok mennyit szánhatnánk rá? Százezer forint elég vajon? 
 
Kérdések, vélemények: 
 
Danku Károly képviselő: szerintem nem elég. Egy jó szalonnasütő a melléülőkkel együtt 
kb 200.000 Ft-ba biztos kerül. 
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Csisztu Miklósné elnök: ha nincs más javaslat, akkor Danku képviselő javaslatát teszem 
fel szavazásra, a számlákkal úgy is elszámolok és akkor majd lehet látni, hogy mennyibe 
került.  
 
Mivel további kérdés, vélemény az előterjesztéssel kapcsolatban nem hangzott el, így 
az elnök szavazásra bocsátotta szalonnasütő beszerzését és hogy költségvetéséből a 
nemzetiségi önkormányzat 200.000 Ft-ot biztosítson erre a célra. 
 
Szavazás: a Képviselő-testület 5 igen szavazattal, egyhangúlag a javaslatot elfogadta és 
az alábbi határozatot hozta: 
 

Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat  
Képviselő-testületének  

49/2022.(VII.20.) határozata 
a Sváb Ligetbe szalonnasütő vásárlására 

 

Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a 
Sváb Ligetbe szalonnasütő vásárlására 2022.évi költségvetésének terhére, elszámolási 
kötelezettség mellett 200.000 Ft-ot biztosít. 

 

3. Napirendi pont: 
Előterjesztés az augusztus 27-ei regionális találkozó kiadásainak megbeszélése 
Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök 

 
Csisztu Miklósné elnök: Augusztus 27-én lenne Kazincbarcikán a regionális találkozó, 
oda is el szeretnénk menni. Az önkormányzattól az utazáshoz a buszt már elkértem, 
valamint az éven is vinnénk töltött káposztát ezeknek a költségére kellene határozatot 
hoznunk. Tavaly kb. 100.000.- Ft-ot költöttünk erre 
 
Kérdések, vélemények: 
 
Danku Károlyné elnökhelyettes: egyetértett a javaslattal, az alapanyag árak 
megemelkedtek, ennek ellenéra a töltött káposzta jó választás, mert az szinte mindenki 
szereti. Tavaly is elfogyott. 
 
Mivel további kérdés, vélemény nem hangzott el, így az elnök szavazásra bocsátotta a 
javaslatot. 
 
Szavazás: a Képviselő-testület 5 igen szavazattal, egyhangúlag a javaslatot elfogadta és 
az alábbi határozatot hozta: 
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Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat  
Képviselő-testületének  

50/2022.(VII.20.) határozata 
a Kazincbarcikán megrendezésre kerülő regionális német nemzetiségi találkozón 

történő részvételről 
 

Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a 
Kazincbarcikán megrendezésre kerülő regionális német nemzetiségi találkozón részt 
vesz.  

A nemzetiségi önkormányzat 2022. évi költségvetésének terhére az útiköltséget és a 
vendéglátáshoz készítésre kerülő töltött káposzta alapanyagainak kiadására elszámolási 
kötelezettség mellett 100.000 Ft-ot biztosít. 

 
4.Napirendi pont: 
Előterjesztés a Svábház látogatásához belépődíj tervezése 
Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök 

 
Csisztu Miklósné elnök: A Svábháznál már beszélgettünk a belépődíj szedéséről. A nagy 
testületi ülésre bevittük ezt a javaslatunkat, volt olyan képviselő, aki azt mondta kevés a 
200.- Ft belépőjegyre lehetne 500.- Ft. Jegyző asszony azt is elmondta, hogy kérvényt 
kell benyújtanunk. Tehát ez arról szólna, hogy a települési önkormányzat megállapítja a 
belépő díjat, a nemzetiségi önkormányzat pedig kéri felhasználásra és fordíthatnánk a 
rezsiköltségekre. 
 
Kérdések, vélemények: 
 
Bakos Tóth Ildikó jegyző: Egy kérelemben le kell írni, hogy mire szeretnétek fordítani ezt 
az összeget. A Svábház üzemeltetésére a települési önkormányzat és a nemzetiségi 
önkormányzat kötött egy szerződést, ezt fogjuk módosítani. A nemzetiségi 
önkormányzat javaslatát megtárgyalja a települési önkormányzat testülete is, és ha 
elfogadja a javaslatot erre a szerződésmódosításra akkor kerülne sor. 
 
Csisztu Miklósné elnök: Ez az ötlet onnan jött, hogy Hercegkúton voltam a gyerekekkel 
táborban. Az ottani faluházba 200.- Ft volt a belépő. 
 
Mivel kérdés, vélemény az előterjesztéssel kapcsolatban nem hangzott el, így az elnök 
szavazásra bocsátotta a javaslatot. 
 
Szavazás: a Képviselő-testület 5 igen szavazattal, egyhangúlag a javaslatot elfogadta és 
az alábbi határozatot hozta: 
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Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat  
Képviselő-testületének  

51/2022.(VII.20.) határozata 
a Svábházban belépődíj megállapításáról 

 
 

Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
felkéri Gávavencsellő Nagyközség Önkormányzatát, 

1. mint a gávavencsellői Svábház tulajdonosát, hogy a Svábház látogatóinak 500 
Ft/fő belépődíjat állapítson meg, 

2. hogy a Német Nemzetiségi Önkormányzattal a Svábház üzemeltetésére kötött 
üzemeltetési szerződést módosítsa, és a belépődíjból származó bevételt a 
Nemzetiségi Önkormányzat részére a Svábház rezsiköltségeinek fedezésére adja 
át részére. 

A Képviselő-testület felkéri az elnököt, hogy Gávavencsellő Nagyközség 
Önkormányzatához a határozat szerinti kérelmet nyújtsa be. 

 

5. Napirendi pont: 
Előterjesztés a Svábház felújítási munkálatok utáni rendbetételhez tisztítószer és 
festék vásárlására 
Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök 

 
Csisztu Miklósné elnök: A Svábház felújításánál a kerítést is le kellene festeni, a nyári 
diákmunkások már el is kezdték. Úgy gondolom, hogy a felújítás végeztével kellene egy 
nagytakarítás, ehhez a tisztítószereket szeretném még megvenni. Egyeztessünk egy 
időpontot, hogy ki mikor ér rá, és akkor ezt együtt meg tudjuk csinálni. 
 
Danku Károlyné elnökhelyettes: Ha már festésről van szó, akkor a keresztet is át lehetne 
festeni. 
 
Csisztu Miklósné elnök: Szükség lesz festékre, a hígítóra, rongyra, ecsetre. A festék 
50.000.- Ft-ba kerül, a tisztítószerek ára a takarításhoz 20.000.- Ft-ot körül van. 
 
További kérdés, vélemény a javaslattal kapcsolatban nem hangzott el, ezért az elnök 
szavazásra bocsátotta a javaslatot. 
 
S z a v a z á s: a Képviselő-testület 5 igen szavazattal, egyhangúlag a javaslatot elfogadta 
és az alábbi határozatot hozta: 
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Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat  
Képviselő-testületének  

52/2022.(VII.20.) határozata 
a Svábház felújítási munkálatok utáni rendbetételhez tisztítószer és festék 

vásárlásáról 
 

Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a 
Svábház felújítási munkálatok utáni rendbetételéhez 2022. évi költségvetésének terhére 
20.000 Ft értékben tisztítószert és 50.000 Ft értékben festéket vásárol. 
 
 
 
6. Napirendi pont: 
Előterjesztés a két ülés között eltelt időszakban történt eseményekről 
Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök 

 
Csisztu Miklósné elnök: A nemzetiségi bálon részt vettünk Rakamazon, több nemzetiségi 
önkormányzat képviselői jelentek itt meg. Június 20-tól 24-ig volt Hercegkúton a 
nemzetiségi tábor, ami nagyon jól sikerült nagyon élvezték a gyerekek. Szerettem volna, 
ha eljönnek tagok, ami nem jött össze. Az Ibrányi Református iskola látogatta meg a Sváb 
Ligetet 55 fővel. Nagyon jól sikerült a vendéglátás, Dezső Zoltánné képviselő asszony 
csörögét sütött, ami nagyon ízlett nekik. 
A Sváb Liget kétszer volt ezen időszak alatt bérbe adva, a bevétel befizetésre került a 
nemzetiségi önkormányzat számlájára.  
Sikeresen lezajlott a Svábház felújítása, a teljesítésigazolásokat is aláírtuk. A nemzetiségi 
önkormányzat részéről már átutalásra került a közel két millió forint. A települési 
önkormányzat számlája kb. 460.000 Ft, kérjük azt is mielőbb rendezni.  A kivitelezővel a 
hiányosságokat pótoltuk.  Az oszlopok festése van hátra, és a takarítás, amit szerintem a 
jövő héten kellene megcsinálni. 
Az elmúlt ülés óta elhunytak részére a koszorúk vásárlása megtörtént. 
Jó volna a szentképgyűjtemény helyszínét is kimeszelni. Újabb szentképadományokat 
kaptunk, amiket elcsomagolunk, ha az a beruházás megvalósulna, akkor azokat is ki 
lehet majd benni. 
 
Kérdés, vélemény az elhangzottakkal kapcsolatban nem hangzott el, ezért az elnök 
szavazásra bocsátotta a beszámolója elfogadását. 
 
S z a v a z á s: a Képviselő-testület 5 igen szavazattal, egyhangúlag a beszámolót 
elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 

Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat  
Képviselő-testületének  

53/2022.(VII.20.) határozata 
két ülés között történt eseményekről szóló beszámoló elfogadásáról 

 

Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete az 
elnök két ülés közötti időszakban történt eseményekről szóló beszámolóját elfogadta. 
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7. Napirendi pont: 
Előterjesztés kereszt átadó, a családi nap és a közmeghallgatás időpontjának 
meghatározására 
 
Csisztu Miklósné elnök: Arra gondoltam, hogy egy napon tarthatnák meg a családi napot 
és a pályázat keretein belül felújított keresztek átadó ünnepségét, valamint a 
közmeghallgatást. Az időpont lehetne szeptember 3. Ezt persze egyeztetni kell, hogy 
nehogy bármilyen eseménnyel ütközzön. 
A családi naphoz a főzés alapanyagaihoz biztos kell 200.000 Ft. Milyen ételt készítsünk? 
 
Danku Károlyné elnökhelyettes: lehet, hogy jó lenne lepcsánka, gulyásleves, ezek 
hagyományos bevált ételek. A 200.000 Ft biztos szükséges az alapanyagokhoz, üdítőhöz.  
 
 A határozati javaslattal kapcsolatban nem hangzott el, ezért az elnök szavazásra 
bocsátotta a határozati javaslatot. 
 
S z a v a z á s: a Képviselő-testület 5 igen szavazattal, egyhangúlag a javaslatot elfogadta 
és az alábbi határozatot hozta: 

 
Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat  

Képviselő-testületének  
54/2022.(VII.20.) határozata 

kereszt átadó, a családi nap és a közmeghallgatás időpontjának meghatározásáról 

Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testület a 
kereszt átadó, a családi nap és a közmeghallgatás időpontjaként előzetesen 2022. 
szeptember 3-át jelöli meg. 
A vendéglátáshoz szükséges alapanyagokra, a családi napra, 2022. évi költségvetésének 
terhére - elszámolási kötelezettség mellett - 200.000 Ft-ot biztosít. 
 
8.Napirendi pont: 
Előterjesztés a Sváb Ligetbe hűtőszekrény vásárlására 
Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök 
 
Csisztu Miklósné elnök: A Sváb Ligetbe szoktak vendégek jönni, kibérelik családi 
rendezvényekre és nagy szükség lenne egy hűtőszekrényre. 
 
Danku Károlyné elnök-helyettes: Jó ötlet, arra gondoltam olyan 150.000.- Ft már 
elegendő egy jó minőségű, energiatakarékos hűtőre. 
 
További kérdés, vélemény a javaslattal kapcsolatban nem hangzott el, ezért az elnök 
szavazásra bocsátotta a javaslatot. 
 
S z a v a z á s: a Képviselő-testület 5 igen szavazattal, egyhangúlag a javaslatot elfogadta 
és az alábbi határozatot hozta: 
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Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat  
Képviselő-testületének  

55/2022.(VII.20.) határozata 
a Sváb Ligetbe hűtőszekrény vásárlásáról 

 
Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testület a Sváb 
Ligetbe 2022. évi költségvetésének terhére – elszámolási kötelezettség mellett – 
150.000 Ft értékben hűtőszekrényt vásárol. 
Felkéri az elnököt, hogy a beszerzésről és eszköznyilvántartásba vételről gondoskodjon. 
 
 
9.Napirendi pont: 
Egyebek 
 
Csisztu Miklósné elnök: a keresztek körül, ami a pályázatból kerül felújításra 
tereprendezésre kerül sor, testületi ülésen beszéltünk is róla, a jövő hét folyamán 
várható, hogy az önkormányzat ezt ott elvégzi.  
 
Danku Károly képviselő: mielőbb szükséges lenne a Svábház hátsó kertjét lezúzni, mert 
magas a gaz. Az ólat is rendbe kell rakni. Lehet, hogy van ott olyan fa is, amit ki kellene 
vágni. 
 
Rusz Péterné képviselő: ha már a diákmunkások ilyen szépen festenek, lehetne, hogy a 
vencsellői „Elhurcoltak” emlékműnél is lefessék a korlátot, meg a kiskaput? Fel van 
hólyagosodva a festék, nagyon csúnyán néz ki. Már megérett a festésre. 
 
Danku Károly képviselő: az a helyzet, hogy azt a festéket, ami rajta van, le kellene égetni, 
mert arra nem lehet így ráfesteni, hiába drótkefézik le. 
 
Csisztu Miklósné elnök: továbbítani fogom az észrevételeket polgármester úr felé.  
Mivel több hozzászólás nem hangzott el, ezért az ülést bezárta. 
 

K.m.f. 
 
 

 
Rusz Péterné Csisztu Miklósné  

jegyzőkönyv-hitelesítő elnök 
 


